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Radny Łukasz Sęk złożył interpelację w sprawie terenu łączącego osiedle Avia z os. Dywizjonu 303.

Radna Małgorzata Jantos interpeluje w sprawie nowego logotypu Krakowskiego Biura Festiwalowego, a

radny Artur Buszek w sprawie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w budynkach oświatowych oraz

uchwały krajobrazowej.

Radny Łukasz Sęk interpeluje w sprawie działki 118/112 obrąb 7 Nowa Huta. Przebiega po niej

stary chodnik, który łączy os. Avia z os. Dywizjonu 303. Przejście przez niego jest obecnie

niemożliwe ze względu na płot postawiony przez Spółdzielnię Mieszkaniową Czyżyny. – Jakie są

plany Gminy Miejskiej Kraków wobec działki, czy wpłynęły wnioski o jej sprzedaż, a jeśli tak to

na jakim etapie rozpatrywania się znajdują? – pisze radny w interpelacji.

Z kolei radna Małgorzata Jantos pyta, kto pozwolił na to, by za pond 94 tys. zł zastąpić

logotyp KBF-u z 2010 r. – Czy biorąc pod uwagę sytuację finansową miasta w bieżącym roku –

nie byłoby bardziej opłacalne wycofanie się z rebrandingu i zapłacenie kary firmie, z którą

została podpisana umowa? – pyta radna w interpelacji.

Radny Artur Buszek złożył dwie interpelacje. Pierwsza z nich dotyczy aktualnego stanu

dostosowania budynków oświatowych do wymogów przeciwpożarowych. – Proszę też o

informację w zakresie procedur kontrolnych oraz jak często są one przeprowadzane w zakresie

bezpieczeństwa przeciwpożarowego – prosi radny Buszek. Druga z interpelacji Artura Buszka

dotyczy negatywnych opinii w budżecie obywatelskim dotyczących realizacji psich wybiegów, w

których powoływano się na zapisy uchwały w sprawie „zasad i warunków sytuowania obiektów

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń”, czyli tzw.

uchwały krajobrazowej.
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